





THE OLDEST LEMONADE FACTORY IN FRANCE

Founded in 1856 by Faustin Girardet, our lemonade company has maintained tradition and quality throughout its history. In 2000, the sixth generation took the reins: new packaging, updated image and creation of flavoured lemonades. While keeping the extraordinary legacy of our family enterprise: the traditional bronze and copper mixing and bottling equipment, the manual production and quality .control and traditional family recipes

أقدم ليمونادي في فرنسا تم إنشاء عصير الليمون الخاص بنا في عام 1856 بواسطة فوستين جيرارديت، وقد حافظ على التقاليد والجودة طوال تاريخه. في عام 2000، تولى الجيل السادس هذا النشاط وقدم بعض الميزات الجديدة: إعادة تصميم العبوة، وصورة جديدة للعلامة التجارية، وإنشاء عصير الليمون المنكه مع الحفاظ على التراث الاستثنائي للدار. لم تتغير طريقة التصنيع والوصفة منذ عام 1856.









CLASSIC / كالاسيكي





THE CLASSIC LEMONADE

No artificial colourings, no artificial flavours.

Water from the Jura Mountains, with natural flavours, and pure cane sugar. Alchemy at work since 1856, to bring you real lemonade, an intense sensation bringing back times gone by as if by magic... Range: Subtle lemon, bilberry, wild strawberry, cherry plum,

morello cherry, mango, passion fruit, raspberry, rose.

Bottle: 75cl: box of 6 / 33cl: box of 12

Ingredients: Carbonated water, pure cane sugar, natural flavours, natural colourings, citric acid, sodium benzoate.

عصير الليمون الكلاسيكي
لا توجد ألوان صناعية، ولا نكهات صناعية.
مياه من كتلة جورا، نكهات طبيعية، سكر قصب نقي، الكيمياء تعمل
منذ عام 1856، لتقدم لك عصير ليمون أصيل، إحساس مكثف يؤدي
الى استعادة معجزة الزمن.
النطاق: الطبيعة، التوت، الفراولة البرية، برقوق ميرابيل، كرز موريلو،
المانجو، باشن فروت، توت العليق، الورد. الزجاجة: 75سل: علبة بها
المانجو، علبة بها 12
المكونات: مياه غازية، سكر قصب نقي، نكهات طبيعية، ألوان
طبيعية، حامض الستريك، بنزوات الصوديوم.





GOLD 24 KARATS / أو 24 قيراط









THE GOLD LEMONADE

No artificial colourings and flavours.
Based on the classic lemonade ELIXIA Nature, the new ultra premium lemonade embellished by 24K Gold flakes, will illuminate all the festivities ...

Edible Gold Flakes 24 Carats

Bottle: 75cl: box of 6 / 33cl: box of 12 Ingredients: Carbonated water, pure cane sugar, gold flakes 24 carats, natural flavours, citric acid, sodium benzoate.

الليمونادة أو لا توجد ألوان صناعية، ولا نكهات صناعية. استنادًا إلى عصير الليمون الطبيعي ELIXIA Classic Nature، فإن عصير الليمون الجديد فائق الجودة والمعزز برقائق الذهب عيار 24 قيراطًا سيضفي البهجة على جميع الاحتفالات... جليتر ذهبي عيار 24 قيراط مخصص للطعام زجاجة ذهبية 24 قيراطًا صالحة للطعام: 75 سنتيلتر: صندوق من 6 / 33 سنتيلتر: علبة بها 12 قطعة المكونات: مياه غازية، سكر قصب نقي، رقائق ذهب عيار 24 قيراط، نكهات طبيعية، حامض الستريك، بنزوات الصوديوم.









